

Finger Orthopedic Splint

手指矯形固定夾板

Model: TD-IB

Features:

- Breathable and comfortable pure cotton lining is made of breathable fabric, which is more durable and lint-free after repeated use
- High-adhesive Velcro, easy to fix, adjustable elasticity, no longer worry about the thickness of the fingers
- A strong base, fits the curve of a healthy finger, has good toughness, and the curve is adjustable
- Light weight, no pressing, small and beautiful, does not affect other finger activities
- Suitable for: finger correction, injured finger fixation, etc.
- 透氣舒適純棉裡布, 選用透氣面料, 反復使用不起毛透氣更耐用
- 高粘魔术貼, 輕鬆固定, 鬆緊可調, 不再為手指粗細而煩惱
- 結實底托, 貼合健康手指弧線, 韌性好, 弧度可調
- 重量輕, 不壓手, 小巧美觀不影響其他手指活動
- 適用於: 手指矯正、受傷手指固定等需求



Specifications

Product Model 產品型號	TD-IB
Product Material 產品材質	high-density resin board + cotton 高密度樹脂板+棉
Model 型號	M
Color 顏色	White 白色
Part of use 使用部位	fingers 手指
Packing size 包裝尺寸	10.5*7.5*4cm
Package weight 包裝重量	20 g

Instructions

Take out the product, put the injured finger into the pure cotton and then adjust the size according to your needs, then stick it with Velcro

取出產品, 將受傷的手指放進純棉內部然後根據己的需求調節所需大小, 魔术貼粘接上即可